
Predsjedništvo UHSR 

Opatija, 6. studenog 2005. 

 

ZAPISNIK 

 

sa sjednice Predsjedništva (u proširenom sastavu) Udruge hrvatskih 

srednjoškolskih ravnatelja, održanoj 6. studenog 2005. godine u Grand hotelu 4 

opatijska cvijeta u Opatiji, Ulica V. C. Emina 6 s početkom u 18,00 sati. 

 

Sjednicu je pripremio i sazvao, te joj predsjedavao predsjednik Udruge Ivica Lovrić.  

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić pozdravio je nazočne i konstatirao da je ovoj sjednici 

Predsjedništva u proširenom sastavu nazočno 15 od ukupno 22 člana, što je dovoljan 

broj za pravovaljano odlučivanje. 

 

Nazočni članovi predsjedništva u proširenom sastavu: 

Neda Tolj Kramarić, Zvonimir Đurić, Mladen Kamenjarin, Ivan Živković, Ružica 

Črnjević,  Krešimir Bronić, Alan Labus, Mile Lulić, Jelka Grđan, Željka Korlević, 

Jozo Bešlić, Željko Vukelić, Ivanica Belamarić i Dušanka Novak.  

 

Ostali nazočni: Jakov Bevanda i Stanko Berečki - članovi Nadzornog odbora, Grgo 

Luburić - ravnatelj Učeničkog doma Maksimir, Zvonko Klobučar, Ivan Kuleš i Marina 

Petković i Milan Poljak -  članovi Časnog vijeća, Ranko Avelini- član UHSR, te 

Ksenija Puljanić – zapisničar i stručna pravna pomoć. 

Predsjednik Udruge predložio je slijedeći dnevni red na usvajanje: 

 

1. Usvajanje zapisnika 9. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

2. Organizacija stručnog skupa u Opatiji 7., 8. i 9. studenog 2005. 

godine. 

3. Različito 

 

uz napomenu predsjednika da će se nakon sjednice Predsjedništva održati 

konstituirajuća sjednica Časnog vijeća. 

 

Kako nitko od nazočnih nije imao primjedbi na predloženi dnevni red, predsjednik Udruge 

dao je prijedlog dnevnog reda na usvajanje. 

 

ZAKLJUČAK: Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 

Ad-1. Usvajanje zapisnika s 9. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

Nije bilo primjedbi na zapisnik s 9. sjednice Predsjedništva UHSR-a 

 

ZAKLJUČAK: Zapisnik s 9. sjednice Predsjedništva UHSR-a jednoglasno je 

usvojen. 

 

Ad-2. Organizacija stručnog skupa u Opatiji 7., 8. i 9. studenog 2005. godine. 

 

Predsjednik Udruge Ivica Lovrić uvodno je kratko prokomentirao sadržaj trodnevnog 2. 

stručnog skupa koji se ove godine održava u Opatiji, a kojeg zajedno organiziraju UHSR i 

Zavod za školstvo RH (hodogram stručnog skupa podijeljen prijavljenim sudionicima). 

Upoznao je nazočne s imenima gostiju tj. predstavnika državne i lokalne vlasti, a koji su 

jučer odnosno danas potvrdili svoj dolazak na stručni skup. Također je istaknuo imena 

predavača i teme koje će biti apsolvirane tijekom trajanja skupa. Izrazio je nadu da će 

skup proteći jednako dobro i uspješno kao i prethodni, te da će zahvaljujući aktualnosti 



tema, te stručnošću i odgovornošću predavača i gostiju - skup biti koristan svim 

prijavljenim članovima udruge.  

Predsjednik Udruge nadalje je istaknuo da je zadatak i svrha sazivanja ovog današnjeg 

Predsjedništva što bolje pripremiti organizaciju skupa, eventualno utvrditi zajedničke 

stavove i pitanja koja bi trebala biti postavljena sutra  prvenstveno: državnom tajniku 

gospodinu Janjiću, te načelniku prosvjetne inspekcije gospodinu Kajmaku, ali i ostalima. 

Svakako treba odrediti članove predsjedništva za vođenje skupa u plenarnom dijelu. 

Nakon kraće rasprave odlučeno je da će to biti: 

- Grgo Luburić, tajnik Udruge, 

- Neda Tolj - Kramarić, potpredsjednica predsjedništva  

- Ivanica Belamarić - članica predsjedništva u proširenom sastavu.  

  

Jakov Bevanda - upoznao je nazočne sa svojom diskusijom na skupu u Zagrebu, te je 

nakon odobravanja nazočnih ustvrdio da će isto izložiti i sutra na skupu, te će tražiti 

konkretne odgovore od gospodina Janjića po pitanju stanja u školama zbog tužbi za 

smjenski rad. Ako se vrlo brzo ne riješi pitanje blokiranih školskih računa - dovodi se u 

pitanje funkcioniranje većine škola u RH, pa se samim time ozbiljno nameće opcija 

podizanje tužbi škola protiv MZOŠ-a. 

 

Ivan Živković - napomenuo je da bi Udruga trebala tražiti da se žurno formira komisija 

za tumačenje odredaba KU jer tumačenje od strane MZOŠ-a po kojem sada škole rade - 

ne priznaje sindikat pa je velika mogućnost da će ponovno krenuti nove tužbe zbog 

nepoštivanja KU. 

 

Ivica Lovrić - trebalo bi pričekati s tužbama protiv MZOŠ-a, dati im mogućnost da, 

vjerojatno kroz rebalans proračuna namaknu sredstva za rješavanje dugova škola zbog 

neisplaćenog smjenskog rada, a ako to ne uslijedi, konzultirati odvjetnike i krenuti s 

tužbama. 

 

Nakon provedene poduže diskusije u kojoj su sudjelovali svi nazočni  - po pitanju treba li 

izlaziti s nekim zajedničkim zahtjevima ili stavovima u javnost, zaključeno je: da se za 

sada ništa ne piše već da se čuje što će sutra biti rečeno, a onda po potrebi izaći sa 

zajedničkim stavom ravnatelja sa ovog skupa po pitanju statusa  ravnatelja - direktno 

ministru.   

 

Neda Tolj - Kramarić, izvijestila je nazočne da je kontaktirala lokalne medije o ovom 

skupu, a također i predstavnike lokalne samouprave – potvrđen dolazak.   

 

Ad-3. Različito 

Kako više nije bilo primjedbi ni prijedloga, predsjednik je zaključio sjednicu 

Predsjedništva i predložio da započne konstituirajuća sjednica Časnog vijeća. 

 

KONSTITUIRAJUĆA SJEDNICA ČASNOG VIJEĆA 

 

Konstatira se da je sjednici nazočno 4 od ukupno 5 izabranih članova Časnog vijeća i to: 

1. Zvonko Klobučar 

2. Ivan Kuleš 

3. Marina Petković, 

4. Milan Poljak,  te se zaključuje da je Časno vijeće konstituirano i može se 

pristupiti izboru predsjednika/ce, kako bi i ovo tijelo Udruge moglo funkcionirati.    

ZAKLJUČAK:  Marina Petković jednoglasno je izabrana predsjednicom Časnog  

vijeća. 

 

Zaključeno u 19,15. 

 

 

Zapisnik sastavila:       Predsjednik UHSR: 



Ksenija Puljanić       Ivica Lovrić 

 

 

 


